



DR. DARRIN OEHLERKING **Bands | Groupes fanfare**

RECORDED STREAM
VOLET PRESTATIONS ENREGISTRÉES

Dr. Darrin Oehlerking currently serves as Associate Dean of Student Affairs for the College of Arts and Science at the University of Saskatchewan and is a faculty member in the Music Department. He conducts the University of Saskatchewan Wind Orchestra, and oversees student services, learning communities, and recruiting for the College.

Originally from Winnipeg, Manitoba, Dr. Oehlerking earned his Doctor of Musical Arts in Wind Conducting at The University of Iowa, where he studied with Dr. Myron Welch. He also studied with Dr. Dale J. Lonis at the University of Manitoba, where he earned his Masters in Music Performance with an emphasis in Conducting. His undergraduate work was also at Manitoba, where he earned separate Bachelors degrees in Music and Education.

Prior to his appointment at Saskatchewan, Dr. Oehlerking taught a wide variety of students and musicians at the primary, secondary, and post-secondary levels. He conducted the 2022 National Youth Band of Canada, held at York University in Toronto, Ontario, and has conducted ensembles, and served as an adjudicator, conference presenter and clinician across Canada, as well as in the United States, United Kingdom, Germany, Switzerland, and the Netherlands. He has had two arrangements for wind band published by Eighth Note Publications – *Regimental March of the Royal Canadian Mounted Police* and *Souvenir de Quebec*.



Le Dr Darrin Oehlerking occupe actuellement le poste de Directeur associé de la vie étudiante au College of Arts and Science de l'Université de la Saskatchewan où il fait aussi partie du corps professoral du Département de musique. Il y dirige l'Orchestre à vent et supervise les services étudiants, les communautés d'apprentissage et le recrutement.

Originaire de Winnipeg au Manitoba, le Dr Oehlerking a obtenu son Doctorat en musique en Direction d'orchestre à vent de l'Université de l'Iowa où il a étudié auprès du Dr Myron Welch. Il a aussi étudié avec le Dr Dale J. Lonis à l'Université du Manitoba où il a obtenu sa Maîtrise en musique Interprétation avec concentration en Direction orchestrale. Il a également fait ses études de premier cycle à l'Université du Manitoba où il a obtenu deux baccalauréats, l'un en musique, l'autre en enseignement.

Avant d'occuper son poste en Saskatchewan, le Dr Oehlerking a enseigné à de nombreux élèves et musiciens de niveaux primaire, secondaire et postsecondaire. Il a dirigé le National Youth Band of Canada de 2022 à l'Université York de Toronto, en Ontario, et a par ailleurs dirigé des ensembles, été juge, clinicien et conférencier partout au Canada, aux États-Unis, au Royaume-Uni, en Allemagne, en Suisse et dans les Pays-Bas. Deux de ses arrangements pour orchestre à vent ont été publiés par l'éditeur Eighth Note Publications : *Regimental March of the Royal Canadian Mounted Police* et *Souvenir de Quebec*.